
Katy Faustová: Čím je škodlivá adopce do
homosexuální rodiny. Homosexuálové žádné
právo adoptovat děti nemají
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ČESKO: Na pozvání Aliance pro rodinu cestovala koncem září po České republice Katy Faustová,
ředitelka americké neziskovky Them before us, česky Ony před námi, míněny děti před dospělými.
Hlavní prioritou skupiny je obhajoba definice manželství jako svazku muže a ženy a tím i obhajoba
tradičního modelu, v němž se děti adoptují jen do heterosexuálních rodin. Faustová je dcerou ženy,
která po rozvodu s jejím otcem začala žít s jinou ženou. Nakolik ji to nasměrovalo na dráhu
aktivistky? A je tento „reakční“ aktivismus v moderní Americe přípustný?

Proč má vaše organizace takové jméno?

Názvem dáváme najevo, o co nám jde především: aby děti měly přednost před dospělými. Kdykoliv
činíme nějaké rozhodnutí o rodině, měla by práva dětí mít přednost před touhami dospělých. Myslím
teď především právo dětí znát své rodiče a zažívat jejich lásku. Od otce i matky současně. To je
základní dětské právo.

Nemáte kvůli názvu skupiny těžkosti? Přece jen ten název implikuje, že právo adopce
do homosexuálních rodin mohou chtít jen sobci.

V tom názvu je ale přísnost vůči dospělým obecně. Je to princip, který vyžaduje oběti
od heterosexuálních párů s dětmi, které nejsou sezdané, protože právem dítěte je být milován oběma
rodiči a požívat aspoň nějakého příslibu, že to tak zůstane. Vyžaduje oběti i od heterosexuálních
párů, které nemohou mít děti. Žádá po nich, aby svou neplodnost řešily bez hledání dárce vajíček,
dárce spermatu, náhradní matky. Všechny tyto tři cesty jsou v rozporu s právem dítěte znát oba své
rodiče. Ten princip vyžaduje oběti i od singles, pokud si přejí mít děti bez toho, aby si nejprve našli
manžela nebo manželku. My jim říkáme: Tvá touha mít dítě neváží víc než právo dítěte
na přítomného otce. A ano, klade nároky i na ty, kdo se definují jako homosexuálové a lesby. I těm
říkáme, že své rodiny mají vytvářet způsobem, který respektuje práva dětí, ne že uspokojuje jejich
romantické tužby. V našem chápání žádný dospělý s dětmi není zbaven ohledů k dětem.

Myslím, že váš slovník bude na spoustu čtenářů působit dost přísně. Uvažte už to, že rozvodem v naší
době končí až polovina sňatků.

V Americe se jen 30 procent manželství rozvádí kvůli domácímu násilí, nevěře, závislosti na alkoholu
nebo na drogách. Většina Američanů se rozvede proto, že měli v manželství potíže spolu
komunikovat. Měli dojem, že se přestali mít rádi. Nebo v rodině není dost peněz. Já ty životní situace
rozhodně nezlehčuji, ovšem dospělý člověk, který se rozhodne opustit svoji rodinu, tím vlastně říká:
Ten kříž je pro mě moc těžký. Vezměte ho, děti, místo mě. Řekla bych, že v naší době by dospělí
hlavně měli vyrůst.
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